
Komisja Ogólnospołeczna 

Protokół nr 9/20 

z dnia 23 listopada 2020 r.  

godz. 14:18 - 14:40. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  

2. Hanna Iwaniuk  

3. Marcin Łabędzki  

4. Paweł Mataśka  

5. Dawid Mazurkiewicz 

6. Ewa Mielczarek-Sójka  

7. Wojciech Rychlik  

8. Piotr Warchlewski  

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

Otwarcia posiedzenia dokonała przewodnicząca komisji, stwierdziła kworum.  

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , 

Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Dawid Mazurkiewicz 

 

 

Komisja zatwierdziła porządek posiedzenia. 

 

 



Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa 

Mielczarek-Sójka , Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Komisja przyjęła protokół z ostatniego posiedzenia.  

 

Punkt 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia harmonogramu godzin pracy oraz 

dyżurów nocnych aptek ogólnodostępnych w 2021 roku, funkcjonujących na terenie powiatu 

zduńskowolskiego. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia harmonogramu godzin pracy oraz 

dyżurów nocnych aptek ogólnodostępnych w 2021 roku, funkcjonujących na terenie powiatu 

zduńskowolskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa 

Mielczarek-Sójka , Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Powiatu 

Zduńskowolskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 



działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Powiatu 

Zduńskowolskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , 

Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/64/11 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 30 września 2011r. w sprawie przyjęcia zaktualizowanego Planu 

Rozwoju Lokalnego Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2007-2020. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/64/11 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 30 września 2011r. w sprawie przyjęcia zaktualizowanego Planu 

Rozwoju Lokalnego Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2007-2020.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , 

Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  



 

Punkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/94/19 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK.23/20 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/94/19 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK.23/20.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , 

Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2020 – FK.24/20 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2020 – FK.24/20.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , 

Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  



 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 9 

Sprawy różne. 

Radny Piotr Warchalewski zapytał czy pani dyrektor zmieniła decyzję co do wypłaty 

dodatków nauczycielom w związku z pismem Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że izba nie widzi przeciwskazań. Dla 

wicestarosty było to dziwne stwierdzenie. Pierwszy raz spotyka się z takim sposobem 

wyrażenia woli. Jest to jednak tylko opinia. Zwrócił się do Ministra Edukacji Narodowej z 

prośbą o zajęcie stanowiska w tej sprawie. Wiele samorządów wypłaciło, wiele nie wypłaciło. 

Powinna być jasność w tym temacie. Jest to organ, który w tej sprawie podejmuje decyzje 

wiążące. Liczy na wiążące stanowisko, będzie ono przedmiotem dyspozycji dla pani dyrektor, 

jeśli okaże się że jest to zasadne to środki zostaną wypłacone, środki są zabezpieczone w 

budżecie.   Jeżeli będzie odmienne stanowisko, to zostaną podjęte działania zgodnie z 

organem Ministra Edukacji Narodowej.  

Radny Piotr Warchlewski zapytał czy nauczyciele wnieśli sprawę do sądu.  

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że ma informację iż wpłynęło około 40 pozwów.  

 

radna Ewa Mielczarek-Sójka poinformowała, że jest zdziwiona wypowiedzią wicestarosty 

oraz tym że po raz kolejny wystąpił o opinię w tej sprawie.  Ministerstwo swoje stanowisko 

wyraziło w piśmie z dnia 8 maja br. Regionalna Izba Obrachunkowa stwierdziła, że 

absolutnie popiera opinię Ministerstwa. Z pisma wynika wprost, że nauczyciele powinni mieć 

ten dodatek wypłacony. Temat szerzej omówi na sesji.  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że nie zgadza się z wypowiedzią radnej. 

Minister Edukacji Narodowej nie wydaje opinii ale wydaje regulacje lub stanowiska. MEN 

jest jedynym organem, który może wypowiedzieć się w tej sprawie. Wszystkie inne organy 

mogą wydawać opinie. Sprawę może rozstrzygnąć sąd, niezależenie od opinii danego organu.  

 



 

Punkt10 

Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Posiedzenie zamknęła przewodnicząca komisji.  

 

Przewodnicząca 

 

  Katarzyna Chwiałkowska  

  

 

 

 


